
 
  

SCHRIFTELIJKE VRAGEN  

Drugsoverlast rondom sportparken, winkelcentra en in de wijken 
 
Als CDA Woerden krijgen wij steeds vaker signalen vanuit de Woerdense samenleving over 
drugsoverlast rondom sportparken, winkelcentra en in de wijken. Daar maken wij ons zorgen 
over. Het dealen van drugs in de openbare ruimte zorgt voor een onveilig gevoel bij onze 
inwoners. Als ouders wil je niet dat je kinderen daar mee worden geconfronteerd, bijvoorbeeld 
op weg naar de voetbal, hockey of tijdens het skaten. En hoe beangstigend is het als je als 
oudere een ommetje maak en ineens ben je getuige van een drugsdeal. 
De bestrijding en handhaving van drugsoverlast is vooral gericht op wietplantages en 
coffeeshops. De pakkans voor het dealen van drugs op straat is klein.  
Het maakt ook dat de Woerdense jeugd op steeds jongere leeftijd in aanraking komt met 
drugs en het ook gemakkelijk verkrijgbaar is.  
 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Bent u bekend met signalen en/of een stijging van het aantal meldingen van overlast van 
drugs en met name het dealen van drugs rondom sportparken, winkelcentra en in de wijken? 
Zo ja, zijn hier ook cijfers van? En gaat het dan om bepaalde hotspots?  
2. Welke maatregelen treft u al als gemeente, bijvoorbeeld door de inzet van boa’s, en in 
samenwerking met de politie? Indien het geven van (meer) prioriteit noodzakelijk of gewenst 
is, is dat dan ook mogelijk? 
3. In hoeverre zou een aanpassing van de openbare ruimte op bepaalde plaatsen kunnen 
helpen? Bijvoorbeeld meer verlichting. 
4. In een aantal Nederlandse gemeenten is men overgegaan tot het opstellen van een plan 
van aanpak specifiek gericht op het bestrijden van drugsoverlast. Bent u van mening dat dat 
ook in Woerden zou kunnen helpen? Zo ja, bent u daar dan toe bereid? En op welke termijn 
kunt u een dergelijk plan van aanpak met de raad bespreken? Bijvoorbeeld gekoppeld aan 
het al jaarlijks toegezegde gesprek over de uitvoering van het Integraal Veiligheidsplan en de 
criminaliteitscijfers. 
 
In afwachting van de beantwoording. 
 
Rumo van Aalst 
raadslid CDA Woerden  


